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Številka: 032-006/2023- 
Datum: 12. oktober 2023 
 

Z A P I S N I K  
 

6. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 12. oktobra 2023, s pričetkom ob 
18. uri v mali dvorani Sokolskega doma. 
 
Prisotni člani občinskega sveta: Ciril Alič, Marija Bajt, Stjepan Benković, Anton Debeljak, Janez Dolinar, 
Zvonko Dolinar, Ana Gantar, Janez Hrovat, Blaž Kavčič, Vladimir Kavčič, Roman Kokalj, Vilma Kos, Martina 
Košir, Žan Mahnič, Miha Mrak, Boštjan Pintar, Marija Prosen 
 
Ostali prisotni: Milan Janez Čadež, župan; Elizabeta Rakovec, Barbara Bogataj, Katarina Dolenc, Lucija 
Klemenčič, občinska uprava; Tadeja Šubic, komisija za priznanja; Mateja Rant, Gorenjski Glas, Jana Jenko, 
Radio Sora 
 
Sejo vodi župan Milan Čadež, ki uvodoma vse prisotne lepo pozdravi ter ugotovi, da je ob začetku seje 
prisotnih 17 članov občinskega sveta.  
 
Župan predlaga v potrditev naslednji  
 
dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 5. redne seje občinskega sveta ter poročila o izidu glasovanja na 2. 
korespondenčni seji 

2. Informacija o stanju povzročene škode po poplavah v avgustu 2023 ter poteku odprave posledic 
poplav in plazov 

3. Pobude, predlogi, vprašanja članov občinskega sveta 
4. Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine Gorenja vas – Poljane v letu 2023 
5. Prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2024 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske 

lekarne 
7. Predlog občinskih nagrajencev za leto 2023 
8. Imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet Osnovne šole Ivana Tavčarja Gorenja vas in v svet 

Osnovne šole Poljane 
9. Promet z  zemljišči 
10. Razno 

 
ZA predlagani dnevni red je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Predlagani dnevni red je potrjen 
soglasno. 
 
 
K 1. točki 
Ob pregledu zapisnika 5. redne seje občinskega sveta občine Gorenja vas – Poljane, ki je bila 15. 6. 2023, 
ter poročila o izidu glasovanja na 2. korespondenčni seji, ugotavljamo naslednje: 
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Izvrševanje sklepov 5. redne seje: 
Sklep št. 37: sprejet zapisnik 4. redne seje, ki je bila 13. 4. 2023. 
Sklep št. 38: seznanitev s Poročilom o izvajanju varstva pred ionizirajočimi sevanji in o vplivu Rudnika 
Žirovski vrh na okolje za leti 2021 – 2022 v predloženem besedilu. Občinski svet naloži Ministrstvu za 
naravne vire in prostor, da takoj pristopi k ukrepom za zaustavitev presežnih mejnih vrednosti premikov 
odlagališča hidrometalurške jalovine Boršt.  
Sklep št. 39: seznanitev s Poročilom skupne občinske uprave Medobčinski inšpektorat in redarstvo 2022.  
Sklep št. 40: sprejet Odlok o spremembi Odloka o proračunu občine Gorenja vas – Poljane za leto 2023.  
Sklep št. 41: sprejeta Dopolnitev Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Občine Gorenja vas – 
Poljane za leto 2023. 
Sklep št. 42: sprejet Odlok o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe na področju zobozdravstvene 
dejavnosti za odrasle na območju občine Gorenja vas – Poljane. 
Sklep št. 43: sprejet Pravilnik o spremembi Pravilnika o sejninah in drugih plačilih in povračilih stroškov 
občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, drugih organov občine ter organov 
krajevnih skupnosti v Občini Gorenja vas – Poljane. 
Sklep št. 44: sprejet Sklep o določitvi cen programov predšolske vzgoje na območju Občine Gorenja vas – 
Poljane. 
Sklep št. 45: seznanitev s Poročilom o poslovanju javnih zavodov in družb v lasti Občine Gorenja vas – 
Poljane v letu 2022. 
Sklep št. 46: sprejet Odlok o uporabi  sredstev rezervnega sklada Občine Gorenja vas – Poljane za 

najnujnejšo odpravo posledic neurij v letu 2023. 

 
Janez Dolinar predlaga, da se zapisnik seje občinskega sveta pošlje članom občinskega sveta v enem tednu 
po seji. Barbara Bogataj pojasni, da se zapisnik pošlje članom občinskega sveta običajno v treh tednih po 
seji. 
 
Sklep št. 47: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme poročilo o izvrševanju sklepov in potrdi zapisnik 5. 
redne seje, ki je bila 15. 6. 2023, ter poročilo o izidu glasovanja na 2. korespondenčni seji, s tem da se 
morajo neizvršeni sklepi izvršiti, o izvrševanju pa je potrebno poročati. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 2. točki 
Župan Milan Čadež in Elizabeta Rakovec podata informacijo o stanju povzročene škode po poplavah v 
avgustu 2023 ter o poteku odprave posledic poplav in plazov. 
 
Martina Košir pripomni, da v pisnem poročilu ni omenjena Hotovlja, ali so v sanacijo vključeni tudi 
vodotoki. Župan pojasni, da je za sanacijo vodotokov zadolžena Direkcija za vode. V projektu sanacije 
določnega poškodovanega območja se bo določilo kdo bo izvajal sanacijo posamezne infrastrukture. 
Elizabeta Rakovec še doda, da si je koncesionar Direkcije za vode situacijo po poplavah v Hotovlji že 
ogledal.   
Stjepan Benković predlaga, da se še pred zimo očisti struga v Kopačnici, sotočje pri Topličarju. 
Janez Dolinar vpraša kako je s čiščenjem vodotokov po poplavah, konkretno iz Delnic proti Poljanam. 
Župan odgovori, da koncesionar prednostno čisti Soro, sledi čiščenje in urejanje njenih pritokov. Glede 
sečnje dreves ob vodotokih še doda, da ima pravico sečnje priobalni lastnik, če on ne poseka, mora 
koncesionar. 
Vilma Kos vpraša ali je v obnovo ceste Poljane – Podobeno vključena tudi obnova mestu. Župan pritrdi 
ter odgovori, da je pričetek ureditve novega mostu na cesti Volča – Podobeno predviden v kratkem. 
Žan Mahnič vpraša ali bo 12 milijonov evrov, ki naj bi jih občina prejela za sanacijo po poplavah s strani 
države, zadoščalo za predvideno sanacijo škode po poplavah. Župan pove, da bo na podlagi izdelanih 
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finančnih konstrukcij posameznih projektov sanacije šele dejansko izhajalo koliko sredstev bo potrebnih. 
Povračilo intervencijskih stroškov s strani države pa se predvideva v roku treh tednov. 
Anton Debeljak ugotavlja, da so občani za čiščenje svojih poplavljenih objektov porabili veliko količine 
vode, zato predlaga občanom opis nadpovprečno porabljene količine vode.   
Roman Kokalj opozori na nedovoljene posege v prostoru, npr. zapiranje hudournikov v kanale, na 
podelitev koncesije ter zagotovitev sredstev občinam za vzdrževanje vodotokov ter na ureditev 
zadrževalnikov vode ob planiranju bregov za lažjo kmetijsko obdelavo. 
Stjepan Benković opozori, da je v vidika poplavne varnosti potrebno prevetriti tudi prostorski načrt 
občine. 
 
 
K 3. točki 
Pintar Boštjan: 
- vpraša ali obstaja dežurna številka na katero je mogoče javiti okvare na vodovodu, kanalizaciji. Elizabeta 
Rakovec pojasni, da je infrastruktura opremljena s telemetrijo, ki preko SMS sporočil obvešča uslužbence 
o zaznanih nepravilnostih pri delovanju vodovodnega sistema. Na spletni strani občine je objavljena tudi 
telefonska številka skrbnice javnih vodovodov. Boštjan Pintar še predlaga objavo telefonske številke v 
Podblegaških novicah;  
- opozori na obnovo talnih označb na grbinah za umirjanje prometa, konkretno na Trebiji.  
Roman Kokalj: 
- vpraša ali potekajo aktivnosti glede ureditve hodnika za pešce od avtobusnega postajališča na Fužinah v 
smeri Žirov do odcepa za vas Fužine. Miha Mrak poudari, da bi bilo res pomembno, da se uredi varnost 
na tem odseku ceste, saj predstavlja eno najnevarnejših točk v občini; 
- ponovno predlaga osvetlitev prehoda za pešce čez državno cesto na Trebiji s talnimi lučkami; 
-  pove, da je s strani krajanov naselja Fužine prejel 41 podpisov za zaprtje ceste čez Fužine in jih preda 
županu;  
- vpraša o novih informacijah o odkupu Zadružnega doma na Trebiji; 
- predlaga ureditev novoletne okrasitve še v ostalih krajih v občini; 
- prosi za pojasnilo o kvaliteti vode na Trebiji ter vzrokih zaradi katerih je potrebno kloriranje vode; 
- poda informacijo o stroških intervencije gasilcev ob poplavah. 
Stjepan Benković vpraša kakšen pomen ima dodatna vodna vrtina v Kopačnici. Župan odgovori, da 
predstavlja dodatni vodni vir za javno vodovodno omrežje. 
Janez Dolinar: 
- vpraša kako bodo odprava škode po poplavah vplivala na gradnjo šole v Javorjah. Župan odgovori, da je 
gradnja šole v Javorjah odvisna predvsem od objave razpisa za sofinanciranje gradnje s strani pristojnega 
ministrstva. Dogovorjen je že odkup potrebnega zemljišča, potrebna pa bo še sprememba občinskega 
prostorskega načrta in priprava dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja; 
- ugotavlja, da v Javorjah ni poslovilnega objekta, zato predlaga, da se pristopi k ureditvi le-tega. Župan 
pojasni, da bo krajevna skupnost naročila izdelavo idejne zasnove objekta na lokaciji pri cerkvi v Javorjah; 
- vpraša kdaj je predvideno asfaltiranje obnovljenega odseka ceste Murave – križišče za Podvrh. Župan 
odgovori, da v mesecu novembru. 
Vilma Kos posreduje pobudo mladih mamic, ki zaključujejo porodniški dopust, in katerih otroci niso bili 
sprejeti v vrtec v občini, po ureditvi prostega prostora v OŠ Poljane v igralnico. Župan pojasni, da so vsi 
otroci, ki so izpolnjevali pogoje za sprejem v vrtec, bili v vrtec tudi sprejeti. V kolikor bi se oblikoval nov 
oddelek je vprašanje kdaj bi se popolnil, glede na izpolnjevanje pogojev šele junija prihodnje leto, kar pa 
pomeni porast stroškov za predšolsko varstvo in posledično dvig cene vrtcev, ki bi jo morali plačevati vsi 
starši, ki imajo otroke v vrtcu. 
Janez Hrovat pove, da je zasledil v medijih informacijo, da je občinski svet občine Železniki sprejel sklep, 
da izstopa iz Razvojne agencije Sora in vpraša kaj pomeni izstop za ostale občine. Župan pove, da ne more 
komentirati odločitev drugih občin, očitno pa bo prišlo do sprememb. 
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Ana Gantar opozori na velike hitrosti vozil na odseku mimo vrtca na Dolenji Dobravi. Župan pove, da bo 
na lokacijo nameščen prikazovalnik hitrosti. 
Žan Mahnič: 
- vpraša kakšno je mnenje statika glede obnove šole v Leskovici. Župan pove, da je bila na podlagi ogleda 
objekta s sodelavci oblikovan predlog, da se obstoječi objekt poruši in zgradi nov objekt.  
- predlaga, da se pripravi plan nabave in vzpostavitve mreže AED v občini. Roman Kokalj predlaga, da 
lokacije za postavitev AED podajo predsedniki krajevnih skupnosti in opozori, da je potrebno letno 
obnavljati znanje temeljnih postopkov oživljanja. 
Ciril Alič prosi, da se v primeru spremembe termina seje občinskega sveta člane občinskega sveta obvesti 
o novem terminu seje.  
 
 
K 4. točki 
Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine Gorenja vas – Poljane v letu 2023 predstavi Katarina 
Dolenc. 
 
Sklep št. 48: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme Polletno poročilo o izvrševanju proračuna občine 
Gorenja vas – Poljane v letu 2023 v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 15 članov občinskega sveta od 15 prisotnih. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 5. točki 
Prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas - Poljane za leto 2024 predstavi Katarina Dolenc. 
 
Žan Mahnič ugotavlja, da je v letu 2024 prevideno zmanjšanje sredstev za civilno zaščito. Zakon, ki je bil 
sprejet, znižuje DDV za gasilsko opremo z 22 na 5 odstotkov, predvidoma do aprila, maja prihodnje leto, 
zato bi bilo za razmisliti o povišanju postavke in o nakupu opreme glede na ugodnejšo davčno stopnjo. 
Anton Debeljak ugotavlja, da je postavka za prevoz otrok v šolo povišana za 20 odstotkov glede na leto 
2023 in vpraša kaj je vzrok za povišanje. Župan pove, da je povišanje minimalno glede na cene, ki so jih 
postavljali nekateri izvajalci prevozov. 
 
Sklep št. 49: 
Občinski svet Občine Gorenja vas – Poljane sprejme prvi predlog Odloka o proračunu Občine Gorenja vas 
- Poljane za leto 2024 in ga daje v enomesečno javno obravnavo. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 6. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda 
Gorenjske lekarne predstavi Lucija Klemenčič. 
 
Sklep št. 50: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Gorenjske lekarne v predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K 8. točki 
Predlog predstavnikov ustanovitelja v svet Osnovne šole Ivana Tavčarja Gorenja vas in v svet Osnovne šole 
Poljane, ki ga je pripravila Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, predstavi Barbara 
Bogataj. 
 
Sklep št. 53: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane za predstavnika ustanovitelja v svet javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda OŠ Ivana Tavčarja Gorenja vas imenuje: 

- Romana Kokalja, Trebija 47, Gorenja vas, 
- Katjušo Koprivnikar, Trata 56, Gorenja vas, in 
- Miha Mraka, Stara Oselica 26, Gorenja vas. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Sklep št. 54: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane za predstavnika ustanovitelja v svet javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda OŠ Poljane vas imenuje: 

- Jureta Dolenca, Četena Ravan 7a, Poljane nad Škofjo Loko, 
- Vilmo Kos, Javorje 24, Poljane nad Škofjo Loko, in 
- Janeza Oblaka, Dolenčice 11, Poljane nad Škofjo Loko. 

ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 9. točki 
Predloge sklepov o odvzemu statusa grajenega javnega dobra predstavi Barbara Bogataj. 
 
Sklep št. 55: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Sklepe o odvzemu statusa grajenega javnega dobra v 
predloženem besedilu. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 7. točki 
Predlog občinskih nagrajencev za leto 2023, ki ga je pripravila Komisija za priznanja, predstavita župan 
Milan Čadež in Tadeja Šubic, predsednica komisije za priznanja. 
 
Janez Dolinar izrazi pomislek da bo verjetno Ema Klinec dosegla še več odličnih uspehov v karieri in bo ob 
koncu kariere zaslužna za pridobitev naziva častne občanke, zato predlaga podelitev srebrnega ali zlatega 
priznanja. Tadeja Šubic pojasni, da je komisija potrdila vloženo pobudo, predvsem z vidika, da je Ema 
Klinec prva skakalka v svetovnem merilu, ki je preskočila magično mejo 200 m in prva skakalka, ki je postala 
svetovna prvakinja v poletih, ki sta enkratna športna dosežka. 
 
Sklep št. 51: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme Odlok o podelitvi naziva častne občanke občine 
Gorenja vas – Poljane, s katerim se naziv častne občanke podeli Emi Klinec za izjemne uspehe v ženskem 
skakalnem športu, v predloženem besedilu.  
ZA predlagani sklep je glasovalo 16 članov občinskega sveta, en član se je glasovanja vzdržal. Sklep je 
bil sprejet. 
 
Sklep št. 52: 
Občinski svet občine Gorenja vas – Poljane sprejme sklep, da se za leto 2023 podelijo bronasta priznanja 
občine Gorenja vas – Poljane naslednjim nagrajencem: 
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- Aleš Hren – za uspehe in promocijo cestnega kolesarstva, 
- Gasilsko poveljstvo občine – za uspešno usklajevanje aktivnosti v občini ob poplavah 2023, 
- Kulturno društvo dr. Ivan Tavčar Poljane nad Škofjo Loko – za izvedbo kulturnih dogodkov v 

Tavčarjevem letu 2023, 
- Turistično društvo Stari vrh – za izvedbo dogodkov »50 pomladi filma Cvetje v jeseni« v 

Tavčarjevem letu 2023. 
ZA predlagani sklep je glasovalo 17 članov občinskega sveta. Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K 10. točki 
Ciril Alič pove, da bi Gasilsko poveljstvo občine potrebovalo prostor v katerem bi lahko uredili arhiv 
poveljstva. 
 
 
Seja se zaključi ob 20.25 uri. 
 
 
Zapisala: 
Barbara Bogataj 
viš. svet. za spl. in pr. zadeve 

  
 
 

Milan Čadež 
župan 

 
 
 
 
 
 


